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Van: @gelderland.nl>
Verzonden: donderdag 17 juni 2021 15:24
Aan:
CC:
Onderwerp: RE: Raadsvoorstel de Breehoek

Hallo , 
 
Dank voor het toesturen. Zoals zojuist telefonisch besproken ga je nog even na of die laptop aankoop onder 
arhi toezicht valt. 
Lijkt mij wel gezien het bedrag. Zo ja stuur dat besluit ook maar alvast op.  
 
Misschien is het voor jullie dan ook een idee om het raadsvoorstel daar nog op aan te passen. Dat lijkt me 
richting de raad wel zo volledig 
en voorkom je ook vragen vanuit de raad of het besluit onder het arhi toezicht valt. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 

 
Financieel toezichthouder gemeenten 
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Van:  @scherpenzeel.nl>  
Verzonden: donderdag 17 juni 2021 15:02 
Aan: ' @barneveld.nl>; @gelderland.nl>; 

@gelderland.nl> 
CC:  @gelderland.nl> 
Onderwerp: Raadsvoorstel de Breehoek 
 
Hoi allen, 
 
Hierbij het zojuist besproken stuk over de Breehoek. Ik heb naast het raadsvoorstel ook het eindproduct van de 
vorige fase toegevoegd. Hier wordt ook verder stilgestaan bij de verschillende scenario’s.  
Ook hierbij vast een opzetje van het format. Deze graag ook komende donderdag bespreken.  
 
Met vriendelijke groet, 

 
Beleidsmedewerker Financiën│ afdeling Bedrijfsvoering  
(even weken: ma t/m do | oneven weken: ma t/m vr) 
Tel. (033) 277 23 24 
 
Volg de gemeente Scherpenzeel op: 
 

 
 
 




